
Navneord Udsagnsord

Løbene foregik i 
Aalborg, Århus, 
Odense og København.

Vi pustede alle 
lysene ud i kagen.

Vi kunne se 
blinkene indefra 
huset. 

 
 

Min hund kom
løbende hen imod 
mig. 

Hun så den smukke
lysende stjerne. 

Hun tog den 
blinkende nøglering
op af tasken. 

 
 

-Ene eller -ende?
Endelserne -ene og -ende lyder ens, Hvis du er i tvivl om,

hvilken endelse du skal skrive, skal du undersøge, om ordet
er et navneord eller et udsagnsord. 
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Hvis ordet er et navneord, skal du skrive endelsen -ene.
Hvis ordet er et udsagnsord, skal du skrive endelsen -ende.

Eksempelvis: 

-ene -ende


